
Obračun bežigrajskega
športnega leta
Govori sekretar Zveze tefesnokuiturn/h
organizacij občine Bežigrad Polde Kovač

Povsem običajna navacfa ob
koncu leta je delati obračune -
pogledati, ka) |e leto, ki se izteka,
prineslo, kaj je bllo uspeSnega, kje
se nismo izkazali in podobno. čno
pod izkupičke bežigrajsklh Sport-
nikov smo vlekll skupa) s sekretar-
)em Zveze telesno-kuiturnih orga-
nl2actj občine bežigrad Poldelom
Kovačem. Takole )e pnpovedoval:

1 -Na področju vrhunskega Športa
|e imela bežigrajska občina v mi-
nulem lelu precej uspeha Poleg
alpskih smučarjev Petfovida. Sve-
love m 5e nekaterih članov in čla-
nic drtavne reprezenlance, ki so
člani bežigrajskega smučarskega
druStva Novinar. 30 bile zelo
uspešne tudi koSarhance Iskre
Delle Jozice. Dobro se drzijo tudi
rokometa&ice Belinke Oiimpije v
prvi zvezni llgi. mnogo uspehov so
pozell alleti in atletinje Olimpije,
pa tudl tekačl )n tekačice Partizana
iz Dola 30 spet med najboljSimi v
Jugostavijl Tudi kolesarski klub
Astra kijub teiavam še kar dobro
dela, predvsem z mladinci, Ne naj-
boljSe pa je šlo nogometažem.
Manjšr ktubi - denlmo Jezica in
črnufie - dobro detajo. v vrtiunski
ekipi pa uspehov ni Prav tako |i nl,
vsaj velikih ne. v gimnasliki. Predv-
sem v teh dveh Sportnih panogah
bomo moralt biti v prihodnjem letu
bolj zavzetl.

Na področju rekreativnega fipor-
ta nas razveseljuje večanje Mevila
članstva v posameznih društvih,
fieprav tudl opaiamo, da 36 naj-

vetkrat zaradi slabega finančnega
polozaja društva zapirajo. Največ
Ijubiteljev ima mali nogomet, saj v
šetih ligah v bezlgrajskl občini tek-
muje kar 94 ekip.

V letu 85 smo skupaj z ZTKO
drugih Ijubljanskih obiin skuSali
izvesti nekaj rekreacijskih priredi-
tevza vso Ljubljano. Z akcijo -Dan
smučarjev tekačev« smo uspeli,
druge akcije, ki smo )ih Se načrto-
vali, pa žal niso uspele. Vendar je
vsaj začetek vzpodbuden.

Nakoliko neprijeten je položaj
miadmskega športa, ki prerašCa
Šport v zgolj rekreativrtem smislu,
ni pa Se pravl vrtiunskr šport. Po-
sameznlkl sicer sem in tja dosega-
jo lepe uspehe, težko pa prodr&jo
in se povzpnejo med tistimi špori-
nimi kolektivi, ki imajo urejeno or-
ganizacijo dela, več denarja in
uslrezen prostof za delo.

Skrbeli smo ludi za najmiajše ln
najman|Se Sportnike. V vrtcih se je
že prece) uveljavilo tekmovanje ci-
cibanov za športno znafiko, ki je
seveda v velikl merl odvisno tudl
od našega sodelovanja s posamez^
nimi vzgoino-varstvanirm organiza-
cijami, njihovimi vodstvi in vzgoji*
teljicami. Trudimo se, da bi to obli-
ko Sportne dejavnosti najmlajžih
razširili tudi na tiste. ki ne obisku-
jejo vrtcev.

Na podrofi|u Šolskega športa
smo se predvsem trudlli, da bi na
šolah ustvarili razmere, ko bi bila
šolska Sportna društva in krožk'i
izhodišče za kasnejše vključevanje

osnovnošolcev v tekmovatni Sport
in v društva, ki ss v našj občini
ukvarjajo s posameznimi gporti.
Tu, pri povezavi šol in druStev. je
biia doslej velika vrzel. Skrbell smo
tudi. da so v šolah v naravj pozimi
in poleli, sodelovali strokovno res
usposboljeni kadri, naprevili pa
smo Se en velik korak naprej -
začeli smo z organizacijo plavatnih
tečajev za vse bezigrajske drugo-
šolce. Doslej sta dve osnovni Soli
že opravili teCaj \n uspeh jg tzvr-
sten. Okrog 90% otrok se je naučl-
10 plavati.

Za konec morda Se nekaj besed
o fiportnlh objektih predvsem smo
se trudill in se Sa trudimo, da bodo
nogometašl JeŽice dobili gacdero-
be. da bomo zgradili rekracrjski
center na Črnučah in dokončali ti-
slega v Savskem naselju, zafieli pa
smo in upamo, da bomo tudi nada-
Ijevali z obnovo bežigrajskega cen-
tralnega stadiona.-

Takole je ocenil Sportno leto 85
v bežigrajski obfitni Pold8 Kovat'.
Razveseljivo: fiporiniki so si nabra-
11 vellko ve6 plusov kot mlusov.
Upajmo, da bo ludi lelo 86 vsaj
enako uspeSno.
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